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	Le 1er avril 2021

	
	
	

	BETWEEN:

Independent Jewish Voices, Amnesty International Canada, Centre for Free Expression, Professor Michael Lynk 
(UN Special Rapporteur for the Situation of Human Rights in the Palestinian Territory Occupied since 1967), Arab Canadian Lawyers Association, Transnational Law and Justice Network, Canadian Lawyers for International Human Rights and Al-Haq

Applicants

- and -

Attorney General of Canada, David Kattenburg and Psagot Winery Ltd.

Respondents
	
	ENTRE :

[bookmark: _GoBack]Voix juives indépendantes, Amnistie internationale Canada, Centre for Free Expression, professeur Michael Lynk (rapporteur spécial des Nations Unies sur les droits de l’homme dans le Territoire palestinien occupé depuis 1967), Arab Canadian Lawyers Association, Transnational Law and Justice Network, Juristes canadiens pour les droits internationaux de la personne et Al-Haq

Demandeurs

- et -

Procureur général du Canada, David Kattenburg et Psagot Winery Ltd.

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-312-19, 2020 FCA 164, dated October 6, 2020 is dismissed.


	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-312-19, 2020 CAF 164, daté du 6 octobre 2020, est rejetée. 
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